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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ  21/2006 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  564/2006 

 
 
Στην Καλαµάτα σήµερα, την 23η Νοεµβρίου 2006, ηµέρα Πέµπτη και ώρα 8:00 µ.µ., στο 
αµφιθέατρο «ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ ΚΟΥΜΟΥΝ∆ΟΥΡΟΣ» της Νοµαρχιακής Αυτοδιοίκησης Μεσσηνίας, 
επί της πλατείας Νοµαρχίας, συνέρχεται σε συνεδρίαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου 
Καλαµάτας, µετά την υπ΄ αριθ. 21/17-11-2006 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία 
επιδόθηκε σύµφωνα µε το νόµο. 
 
 
Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Αδαµόπουλος 
Παναγιώτης, ως Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αθανασόπουλος Κων/νος,  3) Αλοίµονος Ιωάννης, 
4) Βασιλάκη Γεωργία, 5) Γιαννακόπουλος ∆ιονύσιος, 6)  ∆ιασάκος Νικόλαος, 7) Ζαφειρόπουλος 
∆ηµήτριος (αποχώρηση στην υπ’ αριθµ. 557 απόφαση), 8) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 9) 
Ηλιόπουλος Παναγιώτης, 10) Κοσµόπουλος Βασίλειος, 11) Κουδούνης Αργύριος, 12) 
Κουµουνδούρος Νικόλαος, 13) Κυριακόπουλος Γεώργιος,  14) Λαφαζάνος Γεώργιος 
(προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 551 απόφαση), 15) Μασούρας Γρηγόριος,  16) Μαστοράκης 
∆ηµήτριος, 17) Μαυρέα Αικατερίνη (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 551 απόφαση), 18) Μέλιος 
Ιωάννης, 19) Μπάκας ∆ηµήτριος, 20) Μπάκας Ιωάννης, 21) Μπαστακός Παναγιώτης, 22) 
Νταγιόπουλος Γεώργιος, 23) Παπαµικρούλης Παναγιώτης, 24) Πασχάλης Γεώργιος, 25) 
Πουλόπουλος ∆ηµήτριος, 26) Σούµπλης Μιχαήλ (αποχώρηση στην υπ’ αριθµ. 557 απόφαση), 
27) Σπίνος Γεώργιος, 28) Τσακαλάκου Σταυρούλα   και   29) Χειλάς Ευάγγελος. 
 
 
∆εν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόµιµα οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ. 1) Αργυροπούλου 
Βασιλική, 2) ∆ικαιουλάκος Βασίλειος, 3) Μάλαµας Παναγιώτης, 4) Μαλαπάνης Χρήστος, 5) 
Οικονοµόπουλος Βασίλειος  και  6) Τσώλης Πέτρος.    
 
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται οι Πάρεδροι των δηµοτικών διαµερισµάτων Πηγών, Λαδά, και 
Καρβελίου, ήτοι οι κ.κ. Βαρελάς Γεώργιος,  Βουτσής Γεώργιος  και  Μαρινάκης Σαράντος 
αντίστοιχα.  
 
∆εν παραβρίσκεται αν και κλήθηκε νόµιµα ο Πάρεδρος του δηµοτικού διαµερίσµατος Νέδουσας  
κ. Μπατσικούρας ∆ηµήτριος. 
 
 
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος  κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης, παρουσία του  ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Γεωργίου Ν. Κουτσούλη.  
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……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 16ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης 
µε τίτλο : 

Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του έργου  «∆ιαµορφώσεις κοινοχρήστων και 
κοινωφελών χώρων στις Συνοικίες της πόλης». 

 
Η σχετική µε το εν λόγω θέµα εισήγηση της Τεχνικής Υπηρεσίας του ∆ήµου Καλαµάτας έχει 
αναλυτικά ως εξής: 

«ΕΡΓΟ: ∆ΙΑΜΟΡΦΩΣΕΙΣ ΚΟΙΝΟΧΡΗΣΤΩΝ ΚΑΙ ΚΟΙΝΩΦΕΛΩΝ ΧΩΡΩΝ ΣΤΙΣ ΣΥΝΟΙΚΙΕΣ 

ΤΗΣ ΠΟΛΗΣ (Κ.Α. 30.7323.04) 
ΘΕΜΑ :  

� ΕΓΚΡΙΣΗ 1ου ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΤΙΚΟΥ  ΠΙΝΑΚΑ 

� 1ο Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε. 

� ΠΑΡΑΤΑΣΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΣΧΕΤ.:   Υπ’ αριθ.    24307/20-11-2006  αίτηση    αναδόχου 

 
Α. ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΕΡΓΟΥ 
 

1. ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟ∆ΟΤΗΣΗΣ : ΣΑΤΑ 
2. ΕΓΚΕΚΡΙΜΕΝΗ ΠΙΣΤΩΣΗ : € 200.000,00 
3. ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΜΕΛΕΤΗΣ : € 309.925,92 µε Φ.Π.Α. 
4. ΑΠΟΦΑΣΗ ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ ΟΡΩΝ & ΣΥΝΤΑΞΗ 

∆ΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ∆ΗΜΟΠΡΑΣΙΑΣ 
: 166/2006 

5. ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ∆ΙΕΝΕΡΓΕΙΑΣ ∆ΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ : 17/07/2006 Επαναληπτικός 
6. ΕΓΚΡΙΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ ∆ΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ : 367/2006 Απόφαση ∆.Ε 
7. ΕΠΙΒΛΕΠΩΝ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ : ΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  
8. ΑΝΑ∆ΟΧΟΣ : Τ.Ε.Κ.ΜΑ. Ο.Ε. 
9. ΕΚΠΤΩΣΗ ΕΡΓΟΛΑΒΙΑΣ : 1,00% Μέση τεκµαρτή 
10. ΠΟΣΟ & ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΥΠΟΓΡΑΦΗΣ ΤΗΣ 

ΣΥΜΒΑΣΗΣ 
: € 309.400,00 µε Φ.Π.Α. την 29/09/2006 

11. ΣΥΜΒΑΤΙΚΗ ΠΡΟΘΕΣΜΙΑ ΠΕΡΑΙΩΣΗΣ : 120 ηµερολογιακές ηµέρες 
12. ΑΠΟΡΡΟΦΗΣΗ ΜΕ ΤΟΝ 1ο ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟ : € 0,00 
  
                                                          ΕΙΣΗΓΗΣΗ 

Σας υποβάλουµε τον 1
ο
  Ανακεφαλαιωτικό Πίνακα  & το 1

ου
 ΠΚΤΜΝΕ   του ανωτέρω έργου 

συνταγµένο και θεωρηµένο από την Τ.Υ του ∆ήµου . 

1 

      Ο παρών Ιος Ανακεφαλαιωτικός Πίνακας & 1ο ΠΚΤΜΝΕ   συντάσσεται προκειµένου να 
συµπεριλάβει τις αυξοµειώσεις στις ποσότητες  και τις Νέες εργασίες σε σχέση µε το συµβατικό 
αντικείµενο  που προέκυψαν και οι οποίες κρίθηκαν απαραίτητες για την ορθή κατασκευή του. 
 

� ΙΣΤΟΡΙΚΟ 

 
      Με την  υπ΄ αριθµ. 517/2006 Απόφαση του   ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας που 

εγκρίθηκε η Τροποποίηση του σχεδίου ανάπλασης Κεντρικής ζώνης Καλαµάτας στην Λεωφόρο 
Σιδηροδροµικού Σταθµού .  

Προβλέπει : 
1. Να γίνει διεύρυνση του ανατολικού της πεζοδροµίου   µέχρι του πλάτους των  7,00 µέτρων 
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2. Να επιτρέπεται η στάθµευση  οχηµάτων  σε διάταξη παράλληλα προς το κράσπεδο και στις δύο 

πλευρές  της Λεωφόρου Σιδηροδροµικού Σταθµού 

3. Να γίνει διεύρυνση του δυτικού  πεζοδροµίου  µεταξύ της πλατείας Σιδηροδροµικού Σταθµού      και 

της οδού Ιατροπούλου κατά 2,00 µέτρα και να επιτρέπεται  µπροστά απ’ αυτό η στάθµευση  µόνον 

µοτοποδηλάτων. 

        Σηµειώνεται ότι επί του διευρυµένου πεζοδροµίου  θα γίνει φύτευση δένδρων, τοποθέτηση ιστών 

φωτισµού , παγκάκια   κλπ  , θα γίνει πλακόστρωση  µαζί µε τους πεζοδρόµους των οδών 

Αντωνοπούλου και Μητροπέτροβα που οδηγούν στην κεντρική πλατεία έτσι ώστε ν΄ ενοποιηθεί ο 

χώρος αυτός   µε την πλατεία και ν’ αποδοθεί στους πεζούς. 

    

 
� 1ος ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΤΙΚΟΣ ΠΙΝΑΚΑΣ & το 1ο ΠΚΤΜΝΕ    

 
          Ο Ιος Ανακεφαλαιωτικός Πίνακας Εργασιών & το 1ο ΠΚΤΜΝΕ   παρουσιάζει 
∆απάνη εργασιών 255.623,42 € χωρίς ΦΠΑ έναντι της αρχικής δαπάνης 
224.206,55 €    και     ΣΥΝΟΛΙΚΗ ∆ΑΠΑΝΗ 309.400,00.€ µε αναθεώρηση και ΦΠΑ. Που είναι το 
ποσό της σύµβασης. 
Η άντληση κονδυλίων για υπερσυµβατικές και νέες εργασίες έγινε από το κονδύλιο των 
απρόβλεπτων εργασιών. 

 

� Πληροφοριακά στοιχεία επί των επί πλέον και επί έλαττον ποσοτήτων 

1. Κεφάλαιο Καθαιρέσεις – Αποξηλώσεις: Κατόπιν αναλυτικών προµετρήσεων 
προκύπτει αύξηση κατά € 2.580,93 που προήλθε κύρια λόγω κατάργησης των εργασιών 
πεζοδρόµησης της οδού Ανδρέα Σκιά και προσθήκης εργασιών στα πεζοδρόµια της οδού 
Σιδηροδροµικού Σταθµού. 

2. Κεφάλαιο Χωµατουργικά: Κατόπιν αναλυτικών προµετρήσεων προκύπτει αύξηση 
κατά € 659,93 που προήλθε κύρια λόγω κατάργησης των εργασιών πεζοδρόµησης της 
οδού Ανδρέα Σκιά και προσθήκης εργασιών στα πεζοδρόµια της οδού Σιδηροδροµικού 
Σταθµού. 

3. Κεφάλαιο Σκυροδέµατα: Κατόπιν αναλυτικών προµετρήσεων προκύπτει αύξηση 
κατά € 2.283,54 που προήλθε κύρια λόγω κατάργησης των εργασιών πεζοδρόµησης της 
οδού Ανδρέα Σκιά και προσθήκης εργασιών στα πεζοδρόµια της οδού Σιδηροδροµικού 
Σταθµού. 

4. Κεφάλαιο Οδοστρωσία : Κατόπιν αναλυτικών προµετρήσεων προκύπτει αύξηση 
κατά € 409,27 που προήλθε κύρια λόγω κατάργησης των εργασιών πεζοδρόµησης της 
οδού Ανδρέα Σκιά και προσθήκης εργασιών στα πεζοδρόµια της οδού Σιδηροδροµικού 
Σταθµού. 

5. Κεφάλαιο Καλύψεις: Κατόπιν αναλυτικών προµετρήσεων προκύπτει αύξηση κατά € 
21.057,10 που προήλθε κύρια λόγω κατάργησης των εργασιών πεζοδρόµησης της οδού 
Ανδρέα Σκιά και προσθήκης εργασιών στα πεζοδρόµια της οδού Σιδηροδροµικού Σταθµού. 

6. Κεφάλαιο Εξοπλισµός: Κατόπιν αναλυτικών προµετρήσεων προκύπτει µείωση κατά € 
1.148,40. 

7. Κεφάλαιο Μονώσεις: Κατόπιν αναλυτικών προµετρήσεων προκύπτει µείωση κατά € 
594,00. 

8. Κεφάλαιο Ηλεκτρολογικά: Κατόπιν αναλυτικών προµετρήσεων προκύπτει αύξηση 
κατά € 1.277,10 που προήλθε κύρια λόγω προσθήκης εργασιών Η/Μ υποδοµών στα 
πεζοδρόµια της οδού Σιδηροδροµικού Σταθµού. 
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� Γ2. Πληροφοριακά στοιχεία επί των νέων εργασιών 

Νέες εργασίες περιλαµβάνονται στις οµάδες των Χωµατουργικών, των Καλύψεων και των 
Ηλεκτρολογικών. Αναλυτικότερα είναι :  

1. Το άρθρο Ν.Τ.1 αφορά την εκσκαφή χάνδακα για την τοποθέτηση καλωδίων στα 
πεζοδρόµια της οδού Σιδηροδροµικού Σταθµού. 

2. Το άρθρο Ν.Τ.2 αφορά την τοποθέτηση πλαστικού σωλήνα αποχέτευσης PVC 
διαµέτρου φ160 στα πεζοδρόµια της οδού Σιδηροδροµικού Σταθµού. 

3. Το άρθρο Ν.Τ.3 αφορά την τοποθέτηση αγκυρίων σιδηροϊστών στα πεζοδρόµια της 
οδού Σιδηροδροµικού Σταθµού. 

4. Τα άρθρο Ν.Τ.4 αφορά την κατασκευή βάσεων σιδηροϊστων στα πεζοδρόµια της οδού 
Σιδηροδροµικού Σταθµού. 

5. Το άρθρο Ν.Τ.5 αφορά την κατασκευή φρεατίων σιδηροϊστών στα πεζοδρόµια της 
οδού Σιδηροδροµικού Σταθµού. 

6. Το άρθρο Ν.Τ.6 αφορά την εγκατάσταση πολύκλωνου γυµνού χάλκινου αγωγού 
διατοµής 25 mm2 στα πεζοδρόµια της οδού Σιδηροδροµικού Σταθµού. 

7. Το άρθρο Ν.Τ.7 αφορά την τοποθέτηση πλαστικού σωλήνα PVC εξωτερικής διαµέτρου 
φ110 στα πεζοδρόµια της οδού Σιδηροδροµικού Σταθµού. 

 

       Οι ανωτέρω αυξοµειώσεις κατά κατηγορία του 1ου Ανακεφαλαιωτικού πίνακα & 1ου 

ΠΚΤΜΝΕ   δεν επιφέρουν καµία µεταβολή στη δαπάνη του έργου, δηλαδή ο παρών 1ος 

Ανακεφαλαιωτικός πίνακας & 1ου ΠΚΤΜΝΕ   είναι τακτοποιητικός στο ποσό της σύµβασης, 

ανέρχεται δηλαδή στο ποσόν των € 260.000,00 χωρίς Φ.Π.Α. και € 49.400,00 για Φ.Π.Α. ήτοι 

σύνολο € 309.400,00. 

 

Μεταβολή προϋπολογισµού βάσει ανακεφαλαιωτικών πινάκων 
       

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ  ΕΡΓΑΣΙΕΣ ΑΝΑΘΕΩΡΗΣΗ ΑΠΡΟΒΛΕΠΤΑ Φ.Π.Α. ΣΥΝΟΛΟ 
       

ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ : 
€ 

224.206,55 
€ 2.162,47 € 33.630,98 € 49.400,00 € 309.400,00 

1ου Α.Π. : 
€ 

255.623,42 
€ 2.162,47 € 2.214,11 € 49.400,00 

€ 309.400,00 
 

 

ΠΑΡΑΤΑΣΕΙΣ 

 

Έχοντας υπ’ όψιν : 

� Την Υπ’ αριθ.  24307/20-11-2006  αίτηση    αναδόχου και τούς λόγους  που 

επικαλείται  

�  την σύνταξη και έγκριση του 1ου ΑΠΕ & 1ου ΠΚΤΜΝΕ για την τακτοποίηση 

ποσοτήτων και νέων εργασιών,  λόγω της  Τροποποίησης του σχεδίου ανάπλασης 

Κεντρικής ζώνης Καλαµάτας στην Λεωφόρο Σιδηροδροµικού Σταθµού και  εγκρίθηκε 

µε την  υπ΄ αριθµ. 517/2006 Απόφαση του   ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας  .  
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� Ότι η παράταση προθεσµίας εκτέλεσης του έργου, δεν προκαλεί πρόσθετη δαπάνη 

αναθεώρησης ,διότι δεν αλλάζει το τρίµηνο αναθεώρησης  

 

ΠΡΟΤΕΙΝΟΥΜΕ 
 

� Την έγκριση του 1ου Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα & 1ου ΠΚΤΜΝΕ   σύµφωνα 
µε τις διατάξεις.- 
α) Του άρθρου 4 του Ν. 2372/1996 
β) Του άρθρου 2 παρ. 2 του Ν.. 2940/2001 
γ) Του άρθρου 43 & 5 του Π.∆.. 609/1985 

 
� Την παράταση προθεσµίας για την ολοκλήρωση  του  ανωτέρω έργου ,     

Σύµφωνα µε το Π.∆. 609/85 άρθρο 36 παρ. 6α ,  κατά 60 ηµερολογιακές ηµέρες   
έως τις 27/03 /2007 

ΚΑΛΑΜΑΤΑ  20/11/2006 

Ο ΕΠΙΒΛΕΠΩΝ 

ΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ                  
ΑΡΧΙΤΕΚΤΩΝ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ 

                                    

Ο ∆ΙΕΥΘΥΝΤΗΣ Τ.Υ ∆ΗΜΟΥ  

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
ΠΟΛΙΤΙΚΟΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ 

ΚΟΙΝ/ΣΗ : Τ.Υ ∆ΗΜΟΥ» 
                     
 
Εισηγούµενος το θέµα  ο αρµόδιος Αντιδήµαρχος κ. Κυριακόπουλος λέει τα εξής: 

 
Θέλω να αναφερθώ στην συγκεκριµένη εργολαβία και στον 
ανακεφαλαιωτικό. 

Όπως ξέρετε είναι µια εργολαβία σε εξέλιξη που αφορούσε στην πεζοδρόµηση των δύο 
κάθετων δρόµων της πλατείας, την Αντωνοπούλου και τη Μητροπέτροβα, την κατασκευή του 
σιντριβανιού στο νότιο άκρο της πλατείας και την πεζοδρόµηση της οδού Ανδρέος Σκιά. Μετά 
την κατασκευή του πεζοδρόµου στη λεωφόρο Σιδ. Σταθµού, το οποίο ήδη όπως ξέρετε 
κατασκευάζεται, κρίθηκε   µεν απαραίτητος ο ανακεφαλαιωτικός αλλά ένα κοµµάτι από αυτή 
την εργολαβία βγαίνει έξω. ∆ηλαδή δεν φτάνουν τα χρήµατα και η Ανδρέου Σκιά και ένα 
κοµµάτι του σιντριβανιού δεν µπορούν να γίνουν.  
Ζητώ λοιπόν επειδή εκ παραδροµής δεν µπήκε στην τροποποίηση του τεχνικού προγράµµατος 
που υπάρχει παρακάτω, και επειδή οι δύο µελέτες της Ανδρέου Σκιά είναι µόνη της µελέτη και 
ένα κοµµάτι του σιντριβανιού, σας ενηµερώνω αν συµφωνείτε, εκτός ηµερησίας διάταξης να 
µπει σαν τροποποίηση στο τεχνικό πρόγραµµα το καινούργιο έργο µε καινούργιο κωδικό για να 
επαναδηµοπρατηθεί µόνο η Ανδρέα Σκιά και κάποιο κοµµάτι αν περισσέψει από το σιντριβάνι. 
Για να µην έρθει στο επόµενο ∆ηµοτικό Συµβούλιο. 

 
Τι εννοείται ένα κοµµάτι από το σιντριβάνι; 

 
Θα σας πω γιατί. Γιατί µε τον καινούργιο νόµο υπάρχουν ποσότητες από 
έργα τα οποία δεν µπορείς να τα παραλείψεις.  

 
Το ¨ένα κοµµάτι¨ δεν καταλαβαίνω.   
 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΣΠΙΝΟΣ:  

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΣΠΙΝΟΣ:  
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Υπάρχουν ποσότητες τις οποίες µπορείς να τις αλλάξεις µε βάση τον 
καινούργιο νόµο του Σουφλιά µέχρις ενός ορισµένου σηµείου. Το 

σιντριβάνι λοιπόν έχει και ηλεκτροµηχανολογικά και µάρµαρα και τέτοια πράγµατα. Είναι 
ορισµένα πράγµατα τα οποία δεν µπορείς να τα βγάλεις έξω για να κάνεις … Έτσι;  
Έτσι λοιπόν κάποιο κοµµάτι θα µείνει και λέω αυτό το κοµµάτι συν η Ανδρέος Σκιά να µπει στη 
τωρινή τροποποίηση του τεχνικού προγράµµατος για να δηµοπρατηθεί. Να περάσει από 
∆ηµαρχιακή Επιτροπή και να δηµοπρατηθεί άµεσα. Αν συµφωνείτε. 
 

 
 Το κοµµάτι που ήταν να γίνει πεζόδροµος και απ΄ ότι ακούω τώρα τον κ. 
Κυριακόπουλο λέει να µην γίνει, να µεταφερθούν οι πιστώσεις για να γίνουν αλλού 

πεζόδροµοι. Για ποιο λόγο; ∆εν το καταλαβαίνω.  
 
∆εν είπε αυτό. 
 

Τι είπε; 
 
Να γίνει νέο έργο για να δηµοπρατηθεί. Αυτό είπε. 
 

 Μα δεν έχει δοθεί πίστωση; ∆εν έχει γίνει µελέτη και έχει εγκριθεί πίστωση; 
 
¨Να δηµοπρατηθεί µόνο του¨. 
 

 
¨Να δηµοπρατηθεί µόνο του¨. 
 

 Τώρα δεν έχει δηµοπρατηθεί;  
 

 
Μισό λεπτό. 
 

 
Έχει δηµοπρατηθεί τώρα; 

 
Ακούστε. Μπήκε εµβόλιµα η κατασκευή του πεζόδροµου του Σιδηρ. 
Σταθµού και ένα κοµµάτι από αυτή την εργολαβία πρέπει να µείνει απέξω 

γιατί δεν φτάνουν τα λεφτά. Από το νόµο δεν µπορείς να µεγαλώσεις το ποσό των χρηµάτων 
της εργολαβίας. Το κοµµάτι λοιπόν της Ανδρέου Σκιά θα δηµοπρατηθεί τις επόµενες 15 ηµέρες 
µόνο του. 

 
Θα γίνει και πότε; 

 
Σας επαναλαµβάνω θα επαναδηµοπρατηθεί το κοµµάτι της Ανδρέου Σκιά 
τις επόµενες 15-20 ηµέρες, πριν το τέλος του χρόνου,  µόνο του.   

 
Τώρα έχει δηµοπρατηθεί … 

 
Θα επαναδηµοπρατηθεί, ναι. Θα γίνει δηλαδή.  
 

Πότε; Αυτό είναι το θέµα. 
 
Αφού σας λέω θα δηµοπρατηθεί σε 15 ηµέρες. 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

∆ηµότης: 

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

∆ηµότης: 

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

∆ηµότης: 

ΤΣΑΚΑΛΑΚΟΥ:  

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

∆ηµότης: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

∆ηµότης: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

∆ηµότης: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

∆ηµότης: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ:  

∆ηµότης: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 
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Ήδη έχει δηµοπρατηθεί; Έχει δηµοπρατηθεί ήδη και θέλετε να το …. 

 
Να επαναδηµοπρατηθεί, ναι. 
 

Γιατί; 
 
 ∆εν φτάνουν τα λεφτά, σας είπε. 

 
Σας είπα ότι προέκυψε η κατασκευή του πεζόδροµου στη Σιδηρ. Σταθµού 
που σε συνδυασµό µε τους δύο κάθετους δρόµους µεγάλωσε το 

αντικείµενο. 
 
 ∆ηλαδή δεν έγιναν σωστές µελέτες δεν έγιναν … 

 
Με συγχωρείτε, κάντε µου τη χάρη, εντάξει τι να κάνουµε.   
 

Εντάξει, εντάξει. 
Κύριε Κοσµόπουλε. 

 
Εγώ προσωπικά, και έχοντας σχέση µε το αντικείµενο µένω έκπληκτος µε 
τη διαδικασία η οποία ακολουθείται. Μου κάνει τροµακτική εντύπωση πως 

περνάµε από ένα έργο σε ένα άλλο και περνάµε µε βίαιο τρόπο. Αν είναι να δηµοπρατηθεί κάτι, 
να σταµατήσουν τα έργα και να δηµοπρατηθεί το έργο του Σιδηρ. Σταθµού. Το άλλο έχει 
δηµοπρατηθεί. Συµµετείχε µέσα σ΄ ένα συγκεκριµένο πλαίσιο, το συγκεκριµένο πλαίσιο έχει 
εγκριθεί από τη ∆ηµαρχιακή Επιτροπή. ∆εν αλλάζει το αντικείµενο. Εδώ µιλάµε για αλλαγή 
αντικειµένου και νοµίζω ότι είναι κατάφορη παρανοµία κατά την άποψή µου.  
Εκτός των άλλων φαίνεται ένας ανακεφαλαιωτικός πίνακας στον οποίο πριν ξεκινήσουν καν τα 
έργα έχουµε σχεδόν ανάλωση των απροβλέπτων. Από τα 35.000 ήδη αναλώνονται τα 33.000 
και κάτι και µένουν 2.000. ∆ηλαδή επειδή ξέρουµε από δηµόσια έργα, είναι δεδοµένο ότι στην 
πορεία θα προκύψουν σειρά απροβλέπτων, αν τα απρόβλεπτα τα έχουµε αναλώσει ήδη µε τη 
νέα µελέτη, τότε τι θα προκύψει από εκεί και ύστερα για να µπορέσει να αναλώσει ο ανάδοχος 
όταν θα προκύψει το πρόβληµα κατά την κατασκευή του έργου; Φρονώ ότι το έργο θα 
καρκινοβατήσει ούτως ή άλλως µε τη λογική αυτή.  
Εγώ είµαι ΚΑΤΑ του ανακεφαλαιωτικού πίνακα, πιστεύω ότι πρέπει να κατασκευαστεί το έργο 
όπως ήταν αρχικά, όπως δηµοπρατήθηκε και όπως έχει εγκριθεί η µελέτη από τη ∆ηµαρχιακή 
Επιτροπή διότι η ∆ηµαρχιακή Επιτροπή ενέκρινε και την τεχνική περιγραφή του έργου  µαζί µε 
τους όρους της διαδικασίας. ∆εν ενέκρινε µόνο το ποσό. Άρα εδώ λοιπόν µιλάµε για αλλαγή 
σηµαντικότατη στην τεχνική περιγραφή του έργου. ∆εν µιλάµε για µια απλή αλλαγή και ως εκ 
τούτου η πρόταση η οποία υπάρχει, ας µπει από κάτω λοιπόν σήµερα στο τεχνικό πρόγραµµα 
¨∆ηµοπράτηση οδού Σιδηρ. Σταθµού, διαµορφώσεις¨ και εκεί το ποσό που θα προκύψει να 
υπάρξει και ανάδοχος. 

 
Ο κ. Κυριακόπουλος.  

 
Κοιτάξτε να δείτε, καταρχήν ήδη στη Σιδηρ. Σταθµού ένα κοµµάτι του 
έργου έγινε από την εργολαβία των ασφαλτοστρώσεων του κ. Χαρίτου. 

Αυτή τη στιγµή λοιπόν υπάρχει ένα ανοιχτό γιαπί στη Σιδηρ. Σταθµού και ο κόσµος ο οποίος 
περιµένει τα Χριστούγεννα µε ένα γιαπί στα πόδια του. 
Τώρα, το συγκεκριµένο κοµµάτι δεν είναι και ξεκάρφωτο. Έχει σχέση µε τους δύο κάθετους 
δρόµους οι οποίοι δηµοπρατούνται, είναι ήδη µέσα σ΄ αυτή τη συγκεκριµένη εργολαβία, και 

∆ηµότης: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

∆ηµότης:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

∆ηµότης: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:   

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 



Συνεδρίαση : 21/2006                                 Πέµπτη  23 / 11 / 2006 ΑΠΟΦΑΣΗ  564/2006 

Πρακτικά ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας  8 

ενοποιούνε την πλατεία µε το πεζοδρόµιο της λεωφόρου Σιδηρ. Σταθµού.  Τα σχέδια που είχαν 
έτσι και αλλιώς κατασκευαστεί είναι ίδια, δηλαδή είναι το ίδιο πράγµα, και είναι λογικό ότι αν 
κάποιος πρέπει να φτιάξει και το διευρυµένο πεζοδρόµιο της λεωφόρου Σιδηρ. Σταθµού είναι ο 
εργολάβος που θα φτιάξει τους δύο κάθετους δρόµους. Γι΄ αυτό λοιπόν πιστεύουµε ότι πρέπει 
να µείνει η Ανδρέα Σκιά απέξω, να επαναδηµοπρατηθεί άµεσα, σε 15 ηµέρες, και να µπει ο 
εργολάβος να το φτιάξει µόνος του. Άλλωστε η Ανδρέος Σκιά µπορεί να έχει όπως λέει η Βίλλυ, 
και έχει δίκιο, άσχηµο δρόµο, είναι κατεστραµµένη η άσφαλτος, αλλά εν πάση περιπτώσει 
λειτουργεί ενώ το άλλο δεν λειτουργεί και εκεί πέρα υπάρχουν καµιά πενηνταριά µαγαζιά. Ο 
Μαρκόπουλος έχει ήδη ξεκινήσει από το βάθος, ε και πιστεύω ότι µε την πρόταση που κάνεις 
θα δηµιουργήσουµε ένα τεράστιο πρόβληµα.  
 
Εγώ λοιπόν θα παρακαλούσα το Βασίλη να ψηφίσει για να µπορέσουµε να συνεχίσουµε, να 
πάµε οµαλά. Σε τελευταία ανάλυση το θέµα είναι η οµαλή λειτουργία της πόλης και η 
κατασκευή των έργων στο κέντρο. 

 
Κύριε Κοσµόπουλε. 

 
Θα θυµίσω ότι οι τροποποιήσεις και τα έργα στη Σιδηρ. Σταθµού έγιναν 
χωρίς την έγκριση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. Όταν είχαν ήδη 

ολοκληρωθεί ζητήθηκε η έγκριση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, εκ των υστέρων. Άρα λοιπόν ένα 
το κρατούµενο. Έπρεπε ήδη να ληφθούν υπόψη τους όλοι οι παράµετροι. ∆εν ελήφθησαν. 
Ένα.  
Εγώ είµαι υπέρ να διευκολύνω την πόλη και είµαι ανοιχτός να συζητήσω µε τις ίδιες τιµές και 
τους ίδιους όρους που υπάρχουν, την ανάθεση, αν έχουµε τα περιθώρια, µέχρι τις 50.000 – 
55.000, του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, να συζητήσω την ανάθεση της Σιδηρ. Σταθµού  στον 
ανάδοχο µε τις ίδιες τιµές που κάνει το άλλο έργο. Είµαι ανοιχτός σε αυτό, δεν είµαι κάθετος, 
αλλά επιµένω ότι πρέπει η εργολαβία η οποία έχει γίνει, µε τους όρους που έχει γίνει, να 
ολοκληρωθεί συµπεριλαµβανοµένης της Ανδρέα Σκιά µέσα.  
Νοµίζω ότι δίνω µία διέξοδο η οποία είναι κατανοητή, εύκολη. Έτσι;  

 
Φοβάµαι ότι θα κινδυνεύσουν να µπλοκαριστούνε και το ένα έργο και το 
άλλο. Λοιπόν εγώ σας παρακαλώ να ψηφισθεί, εκτός ηµερησίας διάταξης, 

και η τροποποίηση που ζητάω για να µην τη φέρω στο επόµενο ∆ηµοτικό Συµβούλιο  και για 
να δηµοπρατηθεί άµεσα η Ανδρέα Σκιά.  

 
Γιώργο για να έχει νόηµα πρέπει να πεις ποσό. Ποιο ποσό;      

 
Έχω µεγάλες αµφιβολίες, φοβάµαι ότι θα µπλοκαριστούν και τα δύο.  
 

Ο κ. Αθανασόπουλος. Πιστεύω να διευκολύνει. 
 
Κύριε Πρόεδρε, όντως υπήρξε κατά κάποιον τρόπο µια αταξία, όµως 
δυστυχώς στην πορεία εκτελέσεως κάποιου έργου παρίσταται ανάγκη 

κάποιας τροποποιήσεως. Έτσι έχουν τα πράγµατα, έφυγαν πιστώσεις από το έργο της Ανδρέα 
Σκιά και το σιντριβάνι να πάνε εκεί. Αν ενδεχοµένως οδηγηθούµε σε λύση που θα 
καθυστερήσει και τη λεωφόρο Σταθµού ίσως θα ήταν προτιµότερο να δεσµευθούµε εδώ να 
τελειώσει το έργο αυτό, να ψηφίσουµε τον ανακεφαλαιωτικό πίνακα και να γίνει η εγγραφή 
όπως λέει και ο κ. Κοσµόπουλος συγκεκριµένου ποσού, να συνεχιστεί και το έργο της Ανδρέα 
Σκιά να τελειώσουµε γιατί αν παραµείνει… Ή τουλάχιστον να δεσµευτεί η υπηρεσία ότι θα το 
δηµοπρατήσει άµεσα να µην µείνει αυτή η εκκρεµότητα.  

 
Αυτό είπε. Αυτό το ζητάει. 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 
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 Αυτό ζητάω.       
 

Ο κ. Ηλιόπουλος το λόγο. 
 
Καταρχάς να πω ότι έχω καταψηφίσει την τροποποίηση του Σχεδίου 
Πόλης.  

∆εύτερον. Όταν έγινε αυτή η εργολαβία είχε κάποιο αντικείµενο σε κάποια µέρη. Αυτό είναι 
παράνοµο να αλλάξει. Είναι παράνοµο να αλλάξει γιατί ο ανάδοχος έλαβε υπόψη του τις 
συνθήκες τις τοπικές και έδωσε µια έκπτωση, τώρα εσύ αν θα µεταφέρεις το έργο θα σου πω 
εγώ ότι θα έδινα µεγαλύτερη έκπτωση και θα µπλέξουµε.  
Εγώ δεν θα ψηφίσω τον ανακεφαλαιωτικό για δύο λόγους, ένα ότι είµαι αντίθετος στην 
τροποποίηση και ένα δεύτερο ότι δεν τηρείται η νοµιµότητα και θα προτείνω να συνεχισθεί η 
εργολαβία ως προβλέπεται στη µελέτη και να γίνει χωριστή µελέτη για τη Μητροπέτροβα  και 
Αντωνοπούλου.  

 
Ερώτηση του κ. Αθανασόπουλου στον κ. Ηλιόπουλο. 

 
∆ηλαδή σηµαίνει, αν τηρηθεί η µελέτη η οποία έχει αλλάξει … 
 

∆εν έχει αλλάξει 
          
Έχει αλλάξει. 

 
Έχει αλλάξει. 
 

Αφού έχουν γίνει κράσπεδα … 
 
Ένα λεπτό, να καταλάβουµε και εµείς. Λέγοντας ότι να τηρηθεί η µελέτη 
σηµαίνει αυτή που δηµοπρατήθηκε που σηµαίνει οι τροποποιήσεις που 

έγιναν εκ των υστέρων να ξηλωθούν;  
 
Κώστα δεν µπορείς να αλλάζεις ένα έργο … 
 

Άλλαξε, τι πρέπει να κάνουµε τώρα. Λέτε να τηρηθεί η µελέτη. 
 
Η µελέτη έχει ορισµένους λόγους για τους οποίους δεν µπορεί να 
αλλάξει. ∆εν µπορεί να αλλάξει. ∆εν µπορεί δηλαδή από άλλο σηµείο να 

πηγαίνει σε άλλο σηµείο. Είναι αυτός λόγος παρανοµίας.   
 
Τι πρέπει να κάνουµε, έγινε αυτό.  
 

Να υπάρξει µελέτη και να δηµοπρατηθεί µόνη της η Σιδηρ. Σταθµού. Είναι 
δεδοµένο.  
 
Υπάρχουν δύο προτάσεις. Να ολοκληρωθεί το έργο ως έχει δηµοπρατηθεί 
και να βγει νέα δηµοπρασία για την Αντωνοπούλου και για την … 

 
Μα δεν ολοκληρώνεται ως έχει δηµοπρατηθεί, έχει γίνει τροποποίηση. 
∆ιότι από αυτά που λέει ο κ. Ηλιόπουλος σηµαίνει ότι αφού έχει γίνει 

αλλαγή της µελέτης, θα κάνουµε δηλαδή πάλι επαναφορά της µελέτης …  
 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 
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ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ:     

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.: 

ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: 
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ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ:  
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 (µιλάνε εκτός µικροφώνου και δεν ακούγονται) 
 
Κύριε Κυριακόπουλε. 

 
Εγώ µιλάω και επί της ουσίας. Αν δεν το κατασκευάσει ο ίδιος εργολάβος 
το πεζοδρόµιο της Σιδηρ. Σταθµού και τους δύο κάθετους που είναι 

ουσιαστικά ένα πράγµα, ο ένας εργολάβος θα έχει βάλει ένα µάρµαρο Καβάλας Α και ο άλλος 
θα βάλει δίπλα ένα µάρµαρο Καβάλας Β γιατί θα το αγοράσει από δύο διαφορετικούς 
ανθρώπους και το έχουν κόψει από δύο διαφορετικά βουνά και εκεί χάµου θα είναι ¨άρες  
µάρες κουκουνάρες¨. Ο ένας θα έχει βάλει κυβόλιθο 8Χ 10Χ20 από την τάδε εταιρεία στην 
Τρίπολη και ο άλλος θα έχει πάει να το πάρει από την Αθήνα, το ένα θα είναι γκρί σκούρο και 
το άλλο γκρι ανοιχτό.  
Είναι ενιαίος ο χώρος δεν µπορεί να το ξεχωρίσεις. Αυτό το πράγµα πρέπει να γίνει από έναν  
εργολάβο, δηλαδή από τον Μαρκόπουλο, διαφορετικά θα πρέπει να µη γίνει ούτε η 
πεζοδρόµηση των δύο κάθετων  και να βγει αυτό ξεκάρφωτο και να πάει στην Ανδρέα Σκιά. 
Αλλά αυτό δεν ξέρω αν δεν θα έρθουν τότε να φωνάζουνε οι ιδιοκτήτες της Μητροπέτροβα και 
του αλλουνού δρόµου.  ∆ηλαδή τα πράγµατα πρέπει να γίνουν ξεκάρφωτα, δεν µπορεί σε ένα 
έργο να µπούνε δύο µέσα. Αυτό είναι πολύ βασικό. Και δεν µιλάµε για ένα έργο και µια 
διαµόρφωση σε κάποια γειτονιά που δεν πειράζει να είναι λίγο αισθητικά … Μιλάµε για το 
κέντρο της πόλης. Είναι απλά πράγµατα και πιστεύω ότι πρέπει να καταλάβουµε.  

 
Η κα Τσακαλάκου. 

 
Συµφωνώ µιας και έχουν ξεκινήσει οι παρεµβάσεις στη Σιδηρ. Σταθµού ότι 
σαφώς θα έπρεπε να τελειώσουµε. Απ΄ ότι την άλλη όµως και η Ανδρέα Σκιά 

έχει ταλαιπωρηθεί και έχει ταλαιπωρηθεί πολύ αυτό το έργο. Εδώ και 2 – 3 χρόνια συζητάµε 
αυτόν τον συγκεκριµένο πεζόδροµο που θα είναι µια πνοή. Ένας πολύ µικρός δρόµος, που δεν 
φαίνεται καν, στο κέντρο της πόλης που πραγµατικά πιστεύω ότι θα πάρει αξία και θα είναι µια 
πνοή για το κέντρο της πόλης όπως ήταν και η Βαλαωρίτου που έγινε κάποτε, που ήταν ένα 
δρόµος που δεν φαινότανε και  πραγµατικά έχει γίνει ένα πολύ ωραίο κοµµάτι.  
Είναι ένα έργο που εδώ και 1 χρόνο µε όλες αυτές τις διαδικασίες έχει κουράσει. 
∆ηµοπρατήθηκε µία – δύο – τρεις, τελικά την τελευταία έγινε αυτό που έγινε και αυτή τη 
στιγµή τελευταία στιγµή το παίρνουµε πίσω. Σας καλώ φεύγοντας από εδώ να περάσετε από 
την Ανδρέα Σκιά, όχι µε τα πόδια γιατί µε τα πόδια δεν µπορείς να την περπατήσεις, που 
ενδεχοµένως αυτό … δεν είναι φτιαγµένο. Το πεζοδρόµιο της Σιδηρ. Σταθµού µπορείς να το 
περπατήσεις γιατί υπάρχει ένα πρώτο στρώµα, δεν τα καταλαβαίνω εγώ αυτά τα τεχνικά, από 
µπετό, η Ανδρέα Σκιά µε το πόδι δεν περπατιέται και µε το αυτοκίνητό σας θα το σπάσετε. 
Θεωρώ ότι είναι άµεση ανάγκη, επειδή είχαµε πει ότι θα γίνει πεζοδρόµηση και δεν ρίξαµε 
άσφαλτο, δεν θέλαµε να χαλάσουµε λεφτά για άσφαλτο αφού θα γινόταν πεζοδρόµηση και 
έχει µείνει έτσι ο δρόµος εδώ και πάρα πολλά χρόνια, νοµίζω ότι είναι άµεση ανάγκη η Ανδρέα 
Σκιά να γίνει. Το έργο πρέπει να γίνει έτσι όπως έχει δηµοπρατηθεί και να βρεθεί µια φόρµουλα 
από αύριο το πρωί, µέσα 10 ηµέρες να δηµοπρατηθεί το υπόλοιπο, δεν ξέρω πως γίνονται 
αυτά, και να συνεχίσει η Σιδηρ. Σταθµού.               

 
Ο κ. Κοσµόπουλος. 

 
Εγώ επανέρχοµαι στην πρόταση την οποία είπα. Να γίνει το έργο ως έχει 
και σαν ∆ηµοτικό Συµβούλιο να κάνουµε ανάθεση της Σιδηρ. Σταθµού, είναι 

η καλλίτερη πρόταση, µε τους ίδιους όρους τις ίδιες τιµές µονάδος την οποία έχουν προσφέρει.  
 
 (µιλάνε εκτός µικροφώνου και δεν ακούγονται) 
 

Φωνές: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΤΣΑΚΑΛΑΚΟΥ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

Φωνές: 



Συνεδρίαση : 21/2006                                 Πέµπτη  23 / 11 / 2006 ΑΠΟΦΑΣΗ  564/2006 

Πρακτικά ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας  11 

Με συγχωρείς, πάµε για 55 χιλιάδες εδώ πέρα Γιώργο.  
 
Να πάρουµε µια καταρχήν απόφαση και να το δούµε … 
 

Όχι, είναι πακέτο. Εγώ ψηφίζω συγκεκριµένα πράγµατα. Απευθείας ανάθεση 
για τη Σιδηρ. Σταθµού, 55.000 νοµίζω είναι η ανάθεση που µπορούµε να 

κάνουµε, νοµίζω επαρκεί αυτό, … 
 

 
Μέχρι 55.000; 

 
Ναι, το ∆ηµοτικό Συµβούλιο. 
 

(δεν ακούγεται) 
 
Όχι, το ∆ηµοτικό Συµβούλιο έχει 55.000 
 

 
 (µιλάνε εκτός µικροφώνου και δεν ακούγονται) 

 
Λοιπόν η πρόταση είναι: Ναι γίνει η εργολαβία ως έχει και µε απευθείας 
ανάθεση µε τις ίδιες τιµές να κάνουµε τη Σιδηρ. Σταθµού, νοµίζω ότι 

συµφωνούµε και όλοι. 55.000 νοµίζω είναι το σύνολο που µπορεί να πάει το ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο.  

 
 (µιλάνε εκτός µικροφώνου και δεν ακούγονται) 
 

 
Κύριε Πρόεδρε, προτείνω να γίνει δεκτή η πρόταση του κ. Κοσµόπουλου 
γιατί υπάρχει και µια 3η ερώτηση η οποία δεν έχει υποβληθεί ακόµα. Ας µην 

υποβληθεί. Είναι η µόνη  λύση για να σταµατήσουµε εδώ και να φύγουµε όλοι µε αξιοπρέπεια 
εδώ πέρα. Τίποτα περισσότερο ή λιγότερο.  

 
Τα θέµατα που προκύπτουν δεν είναι γιατί γίνηκε από πατσατσοσύνη ή από 
προχειρότητα. Για να πούµε όλη την αλήθεια έτσι; Εµένα µου αρέσει να µιλάω 

πάντα αλήθεια και χρεώνοµαι αυτά που λέω. 
Όταν άνοιξε η λεωφόρος Σταθµού, όποιος την έβλεπε ήθελε να την κάνει πεζόδροµο. Να πει 
γίνεται πεζόδροµος. Είναι ένας δρόµος µικρής εµβέλειας, δεν εξυπηρετεί, δεν παίρνει βάρος 
κυκλοφορίας, γιατί το βάρος κυκλοφορίας το παίρνει η Νέδοντος και η Αρτέµιδος. Όµως το 
πράγµα δεν µπορούσε να γίνει γιατί χρειαζότανε µία ολοκληρωµένη µελέτη για την 
Ιατροπούλου για την Μητροπέτροβα και τα άλλα εν σχέση µε το ανατολικότερο της Νέδοντος. 
Υπήρχε όµως, και δεν είναι παράνοµο, υπήρχε η µελέτη της αναπλάσεως της πλατείας αν 
έµπαινε το τραµ. Και όντως το τραµ είναι µια ιστορία που θα απασχολήσει, και πιστεύω θα την 
απασχολήσει πάρα πολύ σοβαρά και όχι δηµαγωγικά, την καινούργια ∆ηµοτική Αρχή.  
Εµείς πήραµε το τραµ το οποίο στηριζότανε από το ΕΖΕΣ και έλεγε ότι εγκρίνονται καινοτόµες 
δράσεις. ∆ηλαδή εγκρίνεται µία δράση που δεν υπάρχει. Άρα τα λογύδρια ότι ¨για τραµ που 
δεν υπάρχει από πουθενά¨, σαφώς δεν υπήρχε από πουθενά και περίµενε η Ευρωπαϊκή Ένωση 
µια καινοτόµο δράση για να το κάνει οπότε καταλήξαµε και φτιάξαµε το µοντέλο που µπορεί 
να γίνει και που µπορεί να υλοποιηθεί άµεσα. ∆υστυχώς … 

 
 (δεν ακούγεται) 
 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

Φωνή:  

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

Φωνή: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

Φωνές: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

Φωνές: 

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 

Φωνή: 
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Γιάννη µιλάω σοβαρά τώρα, έτσι; Εγώ δεν είπα για δηµοψήφισµα για τραµ. Εγώ 
ότι είπα το έκανα. Ότι είπα σαν ∆ήµαρχος το έκανα και φεύγω κοιτώντας τους 

Καλαµατιανούς  στα µάτια. Και παραπάνω απ΄ ότι είπα.  
Λοιπόν το τραµ, το οποίο θα το σκεφτούνε πολλοί όταν σκεφτούνε κάθε χρόνο έρχονται στην 
πόλη 3.000 αυτοκίνητα… Ότι αυτά τα δήθεν περί πάρκινγκ, τα δήθεν περί πλατειών… Θα µας 
καβαλήσουνε τα αυτοκίνητα και στο τραπέζια που πίνουµε τον καφέ µας.  
 
Ανεξάρτητα απ΄ όλα αυτά είπαµε να προχωρήσουµε σ΄ αυτή τη λύση. Όντως υπάρχει κάποια 
παρενέργεια. ∆εν αρνούµεθα ότι όλο το κέντρο της πόλης πρέπει να αναβαθµιστεί. ∆εν 
αρνούµεθα ότι πρέπει η πόλη να γίνει όµορφη και δεν αρνούµεθα, και εγώ προσωπικά που δεν 
θα είµαι στη ∆ηµοτική Αρχή αλλά κάθε ενέργεια του ∆ηµάρχου που θα έχει στόχο και σκοπό 
να αναβαθµίσει το περιβάλλον του κέντρου της πόλης και να βελτιώσει τη ζωή των κατοίκων 
εγώ είµαι δίπλα του. Το δηλώνω από τα τώρα. Είτε µε αρθρογραφία είτε µε ότι µπορώ να 
επηρεάσω τον Καλαµατιανό λαό, γιατί η πόλης δεν πάει άλλο, το γνωρίζουµε όλοι µας, η πόλη 
έχει γίνει ασύµφορη για την ανάπτυξή της µε την πληθώρα των αυτοκινήτων. Έχουµε γίνει 
δούλοι στα αυτοκίνητα. Και αν δεν το καταλαβαίνουν, ρωτήστε τους εµπόρους που έχουν τα 
µαγαζιά και ρωτήστε τους εµπόρους που έχουν τα µαγαζιά σε λίγο που θα ανοίξει κάποιο 
εµπορικό κέντρο, το οποίο δεν µπορούµε να το απαγορεύσουµε, και τότε θα δείτε τι χρειάζεται 
το πάρκινγκ για τη δεξαµενή πελατείας, τι χρειάζεται η ελεγχόµενη στάθµευση για κοινωνικούς 
λόγους. Η ελεγχόµενη στάθµευση δεν σηµαίνει ότι πληρώνεις και τα πάει στο ταµείο ο ∆ήµος. 
Ο ∆ήµος µπορεί το 50% να το πάει για το έλλειµµα του τραµ, το άλλο 50% να  αναβαθµίσει 
τις δικές του δηµοτικές αστικές συγκοινωνίες, δωρεάν γύρω – γύρω στον περίµετρο της πόλης. 
Πολλά υπάρχουν. Τότε θα γίνουν και θα δικαιωθεί τούτη η ∆ηµοτική Αρχή.         
 
Να τελειώνω. Όντως το πεζοδρόµιο, το οποίο είχαµε δηλώσει και δηλώνω κατηγορηµατικά, 
στα όρια του παλαιού πεζοδροµίου και του καινούργιου πεζοδροµίου θα µπουν παγκάκια και θα 
φυτευτούν δένδρα, το επιπλέον τρίµετρο µε τετράµετρο πεζοδρόµιο που υπάρχει προς το 
µέρος του δρόµου θα γίνει πεζόδροµος για να µπορεί να κυκλοφορεί µια γυναίκα µε το παιδάκι 
της, µε το καροτσάκι της, γύρω – γύρω στην πλατεία.        
Θα προσπαθήσουµε και πιστεύω ότι η καινούργια ∆ηµοτικής Αρχή, σαν υποθήκη το λέω, µε τη 
∆ηµοτική αστυνοµία που θα έχει και θα µπορεί να επιβάλλει τους όρους της, γιατί δυστυχώς 
τώρα όροι δεν επιβάλλονται, υπάρχουν διπλοπαρκαρίσµατα και τριπλοπαρκαρίσµατα και δεν 
γράφει κανείς  ούτε παίρνει κανείς πινακίδα, δεν ξέρω γιατί, …  
Το ζητάει µοναχό του το πεζοδρόµιο στην Μητροπέτροβα. Οφείλω πάντα να κάνω την 
υπέρβασή µου και κάτι που είναι καλό για την πόλη να το δέχοµαι. Η πρόταση του κ. 
Κοσµόπουλου εφόσον υλοποιείται, και δεν φοβάµαι εγώ την 3η ερώτηση, εφόσον υλοποιείται 
Γιώργο κοίταξέ το να  προχωρήσει να τελειώνει. Αν υπάρχει το ποσό κ.λ.π. παίρνουµε 
απόφαση τώρα και τελειώνουµε.    
 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει υπόψη 
του τα προαναφερόµενα, µειοψηφούντος του κ. ∆ασιάκου ο οποίος δηλώνει ΛΕΥΚΗ ψήφο, 
κατά πλειοψηφία,  
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 

Εγκρίνει τη συνέχιση της εκτέλεσης του έργου «∆ιαµορφώσεις κοινοχρήστων και 
κοινωφελών χώρων στις Συνοικίες της πόλης» όπως αυτό έχει δηµοπρατηθεί 
εγκρίνοντας παράλληλα την κατασκευή πεζοδρόµων στη λεωφόρο Σιδηρ. Σταθµού 
µε ανάθεση στον ίδιο εργολάβο, δηλαδή στον ανάδοχο του ως άνω έργου, µε τις 
ίδιες τιµές, ή µε συµπληρωµατική σύµβαση της ήδη υπάρχουσας εργολαβίας, 
προκειµένου να υπάρξει οµοιοµορφία του όλου έργου και της περιοχής.  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 
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Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αδαµόπουλος Παναγιώτης  1. Αθανασόπουλος Κων/νος 
  2. Αλοίµονος Ιωάννης 
  3. Βασιλάκη Γεωργία 
  4. Γιαννακόπουλος ∆ιονύσιος  
  5. ∆ιασάκος Νικόλαος  
  6. Ζαφειρόπουλος ∆ηµήτριος 

  7. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 
  8. Ηλιόπουλος Παναγιώτης 
  9. Κοσµόπουλος Βασίλειος 
  10. Κουδούνης Αργύριος 
  11. Κουµουνδούρος Νικόλαος 
  12. Κυριακόπουλος Γεώργιος 
  13. Λαφαζάνος Γεώργιος 
  14. Μασούρας Γρηγόριος 
  15. Μαστοράκης ∆ηµήτριος  
  16. Μαυρέα Αικατερίνη 
  17. Μέλιος Ιωάννης 
  18. Μπάκας ∆ηµήτριος 
  19. Μπάκας Ιωάννης  
  20. Μπαστακός Παναγιώτης 
  21. Νταγιόπουλος Γεώργιος 
  22. Παπαµικρούλης Παναγιώτης 
  23. Πασχάλης Γεώργιος 
  24. Πουλόπουλος ∆ηµήτριος 
  25. Σούµπλης Μιχαήλ 
  26. Σπίνος Γεώργιος 
  27. Τσακαλάκου Σταυρούλα 
  28. Χειλάς Ευάγγελος 

 
ΘΕΩΡΗΘΗΚΕ 

Καλαµάτα, 29 ∆εκεµβρίου 2006 
Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ Ν. ΚΟΥΤΣΟΥΛΗΣ 

 

Για τη Γραµµατεία του ∆.Σ. 
Πασχαλιά Μουρκάκου 

 


